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NOTICE DUE TO CHANGE IN INVOICING COMPANY 
 
To whom it may concern: 
 
We are excited to share the below news regarding the evolution of our company and how this change will 
affect you. 
 
We hereby write to inform you that our customers based in Luxembourg will now be invoiced by ITS SW 
EU SLU. 
 
This change will not affect our operations, services, products, or ways of contacting us in any way. We will 
continue working with the same commitment and quality that has always characterized us. 
 
For this reason, any document or information related to the business carried out with our company must 
consider our registered office and tax address: 

 
ITS SW EU SLU 
Avda Albufera 319 
Planta 4, Oficina 407 
28031, Madrid 
Spain 
VAT: ESB13929906 
  

Invoices issued as of April 1st 2025 must be paid to the following bank account of BANCO SANTANDER: 
 
  IBAN:   ES9100495951362216317042 
  BIC/SWIFT: BSCHESMM 
 
We appreciate your understanding and thank you for your continued support and remain at your service for 
any questions or clarifications. 
 
Sincerely, 
 
 
 
Félix García 
Managing Director 
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À qui de droit, 
 
Nous sommes ravis de vous faire part de l’évolution de notre entreprise et de la manière dont ce 
changement vous concernera. 
 
Par la présente, nous vous informons que tous les partenaires et clients basés au Luxembourg seront 
désormais facturés par ITS Europe. À compter du 1er avril 2025, notre entreprise vous transmettra les 
factures sous le nom ITS SW EU SLU. 
 
Ce changement n’affectera en rien nos opérations, services, support, produits ou modes de 
communication. Nous continuerons à travailler avec le même engagement et la même qualité qui nous ont 
toujours caractérisés. 
 
Par conséquent, tout document ou toute information liée aux activités réalisées avec notre entreprise devra 
prendre en compte notre siège social et adresse fiscale : 
 

ITS SW EU SLU 
Avda Albufera 319 
Planta 4, Oficina 407 
28031, Madrid 
Spain 
VAT: ESB13929906 

 
Les factures émises à partir du 1er avril 2025 devront être réglées sur le compte bancaire suivant de 
BANCO SANTANDER : 
 
IBAN : ES9100495951362216317042 
BIC/SWIFT : BSCHESMM 
 
Nous vous remercions de votre compréhension et de votre soutien continu, et restons à votre disposition 
pour toute question ou clarification. 
 
Bien Cordialement, 
 
 
 
 
 
Félix García 
Directeur Général 
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